
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Mandag den 12. september 2022, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maria 
Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, Pernille 
Bech Wulff, Søren Schou, 

 
Elevråd: Noah, 9NB 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Kamilla Burla, Maria 
Kongsvad, Nicolai de Vries, Bettina Jansen  

 
Afbud: Christina Grunwald (1. suppleant), 
Ida Hagen  

 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 
 

 

1. Ordstyrer 

 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi blev valgt til ordstyrer. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsorden godkendt med det forbehold, at 
punkt 6. kommer efter punkt 7. og 8. 

 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 
b) medarbejderne 

c) ledelsen 
d) KKFO 

e) formanden 
 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

Eleverne 

Medarbejderne 

Vi har på skolen haft vores første 

fællessamling, og det var fantastisk at kunne 
samles igen hele skolen.  
På teamkoordinatormødet (TEKO) talte vi på 

sidste møde om, at et af skolens 
fokuspunkter skal være Livsduelighed. Dette 

ser vi meget frem til at komme i gang med.  
Tiltaget om ikke at vikardække ydertimerne i 
udskolingen er blevet mødt med forståelse 

blandt både elever og forældre.  
 

 



Ledelsen 

Der har i dag været brandtilsyn. Vi støder i 
den forbindelse på en udfordring ift. at lufte 
ud i lokalerne ved at sætte eks. en stol i 

klemme i døren, hvilket man ikke må. 
Ligeledes må vi ikke sætte stole og borde op 

i gangene.  
Der er nogle døre på skolen i aulabygningen, 
som ikke er monteret ordentligt, og derfor 

ikke kan åbnes og lukkes ordentligt.  
Det er en udfordring at rekruttere personale 

til specialafdelingen.  
Gamle elevers aften kan ikke afholdes 

længere, idet der ikke er nogen i 
Forældreforeningen til at forestå aftenen.  

 

I specialklasserækken er Udeskolen kommet 
godt op at køre. Her gøres der stor brug af 

Lille Kirkebjerg.  
På grund af besparelser i Københavns 
Kommune, skal vi desværre aflevere vores 

busser i specialafdelingen, og det er vi rigtig 
kede af, for det gør, at vi ikke kan tage på så 

mange ture.  
Der er etableret et værksted ”Den Gule 
Ubåd”, som børnene holder meget af at 

komme i, hvor man bl.a. kan lave redskaber 
til rollespil, julegaver m.m. Her mødes 

børnene på tværs af klasser.  
Vi skal til at arbejde med en beskrivelse af os 
som specialtilbud. Det giver nogle gode 

snakke i personalegruppen. 
KKFO 

I KKFO´en er man godt i gang med efterårets 

program, og man er kommet godt i gang 
med ture ud af huset.  

Træterrassen på fritidshjemmet bliver måske 
renoveret afhængig af bevilling.  
I KKFO´en er man i gang med at skrive 

en ”KKFO-Plan”.  
Formanden 

Der er kommet en henvendelse fra en 

forælder i specialklasserækken, og der er 
planlagt et møde snarligt, hvor det skal 

afklares, om udfordringen skal drøftes i 
bestyrelsen eller særskilt.  

 
Der er fællesmøde for skolebestyrelser på 
Jydeholmen den 29.9. 

    

4. Årsberetning – 1. udkast 

 
Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 17:30 – 17:55 

Data til rapporten er vedlagt som bilag 

 
Maggi er tovholder på den. 

Årsberetningen skal være klar den 14. 
november.  



 

 

Bjarne skriver som udkast noget tekst til 

datadelen. Eksempelvis fravær på 
medarbejdersiden.  

 

5. Opstart på planlægning af kon-
taktforældremøde den 14/11-22 

 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 17:55 – 18:10 

 

Tema, mødeform, deltagere, tilmelding, 

forplejning 
 
Vi følger samme procedure som tidligere. 

Naja og Pernille arbejder videre med at give 
mødet med kontaktforældrene en form. 

 

6. Foredrag, hvornår  

(februar/marts 2023?) 

 

Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 18:10 – 18:30 
 

Hvem, hvornår, hvilket tema m.m. 

 
Skolen taler med Sofie Münster om at binde 
en rød snor mellem oplægget for personalet 

og senere et oplæg for forældregruppen, som 
skal ligge mellem vinterferien og påskeferien.  

 

Pause 
 

Kl. 18:30 – 18:50 
  

 

7. Det pædagogiske personales dag  
- er der styr på alt? 
 

Drøftelse og beslutning 
 
Kl. 18:50 – 19:00 

 

Planlægning af dagen 
 
Der sendes et oplæg/plan ud på mail 

8. Trafikudvalgets arbejde 

- Hvordan skal SB involvere sig? 
 

Drøftelse og beslutning 
 
Kl. 19:00 – 19:25 

 

Bilag med oplæg fra trafikgruppe til Lokalråd 

 
Vi inviterer Trafikudvalget med til et 

kommende skolebestyrelsesmøde.  
 

  

 

 

 

9. Retningslinjer for vikardækning 

- opsamling fra forrige møde 
 
Drøftelse og godkendelse 

 
Kl. 19:25 – 19:40 

 

Se vedlagte opdaterede bilag 

 
Retningslinjerne revideres med udgangspunkt 
i tilbagemeldingerne på dagens møde.  

 

10. National trivselsmåling (elever) 
 

Orientering og drøftelse  
 

Kl. 19:40 – 19:55 
 

Orientering er sket skriftligt til SB og her er 

mulighed for at stille uddybende spørgsmål. 
 
Der blev spurgt til, om vi kan genindføre 

store- og lillemakkere. 
 

 



11. Evt. 
 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

Åben dør 

Vi skal sørge for, at døren er åben, når der er 
skolebestyrelsesmøder, så man ikke skal gå 

hele vejen rundt om skolen. 
Temperaturindstillinger på skolen 

Der er ikke truffet nogle endelige 

beslutninger og fast temperaturindstillinger 
på skolen.  
Klassedannelser på 7. årgang 

Der blev stillet spørgsmål til- og rejst en 
bekymring for processen omkring 

klassedannelsen og opstarten på 7. årgang 
efter sommerferien.  
Kagesalg på skolen 

Det er tidligere blevet besluttet, at der ikke 
skal være kagesalg på skolen. 
 

 
Næste møde: 

 
Onsdag den 26. oktober 2022 
kl. 17:00 – 20:00. 

 

 


